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PROTOKÓŁ NR VI/15 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 23 marca 2015 r. o godz. 1600  

w sali konferencyjnej  Urzędu Gminy w  Jaśliskach 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Angelika Uram, Jan Szymczakowski, Ryszard 

Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, Bogusław Gwiżdż, Jan 

Puchalik, Bogusław Kuchta, Leszek Madej, Jarosław Farbaniec, Piotr Smoleń, Krzysztof 

Kostycz i Wacław Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Skarbnik Gminy - 

Agnieszka Kurdyła, Sekretarz Gminy – Piotr Urban, sołtysi, członkowie Rad Sołeckich     

i przedstawiciele wspólnoty samorządowej. 

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

 Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Jaśliska  Bogusław Gwiżdż  słowami:               

,,Wysoka  Rado, otwieram VI sesję Rady Gminy Jaśliska”. 

Powitał wszystkich zebranych na posiedzeniu. Na podstawie listy obecności stwierdził,                

że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego Janusza Mazura.  

Następnie, zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chce wprowadzić zmiany do porządku obrad. 

Zmian do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono. 

Następnie został on poddany pod głosowanie i przyjęty jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

Przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Wydanie nowo wybranemu radnemu w wyborach uzupełniających w dniu  15 marca 

zaświadczenia o wyborze. 

7. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jaśliska w 2015 roku /druk  nr 29/, 

b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Jaśliska /druk  nr 30/, 

c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jaśliska /druk nr 31/, 

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Posada Jaśliska /druk nr 

32/, 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wola Niżna /druk nr 33/, 
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f) wyrażenia zgody na zbycie w drodze sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Posada Jaśliska /druk nr 34/, 

g) podziału Gminy Jaśliska, na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów 

i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych /druk nr 35/, 

h) uchylenia uchwały własnej /druk nr 36/, 

i) zmiany uchwały własnej nr V/24/15 Rady Gminy Jaśliska z dnia 23 lutego 2015 

r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2015 rok 

/druk nr 37/, 

j) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2015 rok /druk nr 38/, 

k) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska 

na lata 2015 – 2018 /druk nr 39/, 

l) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego /druk nr 40/, 

m) wyboru Zastępców Przewodniczącego Rady Gminy Jaśliska /druk nr 41/. 

9. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy 

 

Do protokołu z V sesji Rady Gminy Jaśliska  z dnia 23 lutego 2015 r. nie wniesiono 

uwag. Poddany pod głosowanie przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż protokół, 

został  przyjęty jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

 Wójt Gminy Adam Dańczak przedstawił informację z działalności międzysesyjnej. 

Informował, że oprócz spraw bieżących prowadzonych w Urzędzie  Gminy, dodatkowo 

zajmował się sprawami takimi jak: 

- 26 lutego miał miejsce wyjazd z Sekretarzem Piotrem Urbanem, połączony ze złożeniem 

wniosku do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków na opracowanie dokumentacji 

dotyczącej zakupionego zabytkowego domu w Jaśliskach, 

 - 28 lutego brał udział w zebraniach sprawozdawczych Ochotniczych Straży Pożarnych                         

w Jaśliskach i w Posadzie Jaśliskiej, 

- 2 marca brał udział w szkoleniu Obwodowej Komisji Wyborczej, powołanej                                             

do przeprowadzenia wyborów uzupełniających, w okręgu nr 13, 

- 4 i 5 marca jak też 18 i 19 marca brał udział w nieodpłatnym szkoleniu odbytym w Rzeszowie 

organizowanym przez Uniwersytet Łódzki, mającym na celu zapoznanie z systemowym 

wsparciem procesów zarządzania jednostką samorządu terytorialnego, 

- 7 marca, w sali gimnastycznej Zespołu Szkół Publicznych w Jaśliskach, uczestniczył  

w Gminnym Turnieju Tenisa Stołowego. 28 marca 2015 r. zwycięzcy poszczególnych grup 

wiekowych pojadą na etap powiatowy do Jedlicza. 

- 8 marca na zaproszenie Gminnego Ośrodka Kultury jak również Burmistrza Gminy Iwonicz 

Zdrój, wziął udział w koncercie charytatywnym ,,Czyń dobro mimo wszystko” 
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zorganizowanym przez Ośrodek Kultury i Urząd Gminy w Iwoniczu Zdroju, z którego dochód 

przeznaczony zostanie na pomoc dla osieroconych dzieci z Daliowej.  

Informował, że 9 marca w Zespole Szkół Publicznych  w Jaśliskach odbył się gminny Turniej 

wiedzy pożarniczej. Przedstawiciele: Szkoły Podstawowej - Patrycja Zawada, i Gimnazjum - 

Paweł Madej zakwalifikowali się na etap powiatowy, który odbędzie się 31 marca 2015 r.                        

w Krośnie. 

Poza tym Wójt Adam Dańczak informował o: 

- odbytym w dniu 10 marca spotkaniu w Urzędzie Pracy w Krośnie, w sprawie zatrudnienia 

osób do wykonywania prac społecznie użytecznych, 

- odbytym w dniu 10 marca spotkaniu roboczym na terenie budowanej oczyszczalni ścieków  

w miejscowości Daliowa z wykonawcą i inspektorami nadzoru z różnych branż, podczas 

którego omówiono bieżące sprawy związane z realizacją inwestycji, która zostanie oddana 

zgodnie z planowanym terminem tj. 15 kwietnia 2015 r. 

-  odbytym w dniu 11 marca  spotkaniu z Inspektorem Romualdą Harmatą, w trakcie którego 

omówione zostały sprawy związane z wycinką drzew w obszarze projektowanego mostu ,,obok 

Kostycza”, 

- wyjeździe w dniu 17 marca z pracownikiem Urzędu Gminy Katarzyną Majdosz, 

odpowiedzialną za gospodarkę odpadami na terenie Gminy Jaśliska do zakładu odbierającego 

odpady z terenu tutejszej gminy, zgodnie z wytycznymi po odbytej kontroli.  

Stwierdzenie pokontrolne - obiekty spełniają wymagane normy dla prowadzenia działalności 

związanej z transportem odpadów komunalnych. 

- odbytym w dniu 17 marca spotkaniu, w którym udział wzięły Panie z Kół Gospodyń 

Wiejskich z przedstawicielem gazety Nowiny Panem Stanisławem Myrdą w sprawie 

zachęcenia Kół Gospodyń do udziału w projekcie ,,Kulinarne wędrówki po Podkarpaciu”, który 

ma na celu promowanie tradycji kulinarnych z poszczególnych gmin. 

 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na V sesji Rady Gminy Jaśliska przedstawił 

Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 5.  Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

  

 W punkcie tym, jako pierwszy głos zabrał radny Piotr Smoleń, który poinformował,  

że  kilku mieszkańców wsi Wola Niżna, biorących czynny udział w pracach społecznych, 

a mianowicie podczas prowadzonego kilka lat temu remontu Domu Ludowego  

w miejscowości Wola Nina, zwrócili się z pytaniem, czy byłaby możliwość zrekompensowania 

wykonywanej pracy poprzez darmowe wynajęcie przez nich sali na ,,jakąś uroczystość”, bądź 

upust w kosztach wynajmu. 

Następnie radny zwrócił się z pytaniem, ,,czy coś wiadomo na temat zawieszenia wszelkich 

kursów PKS-ów na terenie Gminy Jaśliska”. Oznajmił, że prawdopodobnie kursy te mają być 

zawieszone od 1 kwietnia albo zaraz po świętach. 
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Radny Jarosław Farbaniec, nawiązując do uzyskanej informacji na temat możliwości 

przekazania dla Ochotniczej Straży  Pożarnej, działającej na terenie Gminy Jaśliska wozu 

bojowego strażackiego, zapytał, czy wóz ten zostanie przekazany na rzecz OSP? 

Poza tym pytał, czy w związku nadejściem wiosny, nie warto by było usunąć ,,krzaków 

zasadzonych przez byłego Wójta”. 

W dalszej swojej wypowiedzi przywołał mającą miejsce sytuację, gdzie przybyła  

do miejscowości Jaślisk grupa turystów i w dialogu prowadzonym przez dwie turystki, jedna  

z nich stwierdziła, że ,,rynek jest ładny, tyko warto by było zadbać o otoczenie i usunąć tamte 

krzaki”. 

W tym miejscu głos zabrał członek Rady Sołeckiej Jaśliska Tadeusz Koperstyński.  Powiedział, 

że była też  propozycja usunięcia żywopłotu, ponieważ szpeci on jaśliski rynek. 

Kolejno głos zabrała radna Teresa Mezglewska, która zwróciła uwagę na zaśmiecany teren 

Jaślisk. 

Powiedziała, że na jej prośbę ,,góra Jaślisk” została uporządkowana - śmieci zostały pozbierane, 

natomiast w chwili obecnej, po każdej sobocie teren ten jest systematycznie zaśmiecany. 

Radny Janusz Mazur skierował do Wójta pytania od mieszkańców gminy. 

Pytał, czy konsultacje społeczne dotyczące przyłączenia Moszczańca do Gminy Jaśliska będą 

przeprowadzone tylko w formie ankiety, czy będą możliwe spotkania, na których będą 

przedstawione mieszkańcom kwestie ,,za” i ,,przeciw” oraz ,,co zyskamy, co stracimy”. 

Następnie nawiązując do poruszanej na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy sprawy  

dotyczącej utworzenia na terenie Gminy Jaślisk Gminnego Ośrodka Kultury, zwrócił się  

z pytaniem, w jakim terminie Ośrodek ten miałby powstać? 

Radny Ryszard Chowaniec  zwrócił się do Wójta Adama Dańczaka z pytaniem, czy brany jest 

pod uwagę zakup kosiarki dla Szkoły w Jaśliskich twierdząc, że dotychczasowa kosiarka jest   

,,w opłakanym stanie” i nie nadaje się do koszenia. Proponował on zakup kosiarki samobieżnej 

umożliwiającej koszenie terenu przy Szkole i koszenie stadionu. 

W punkcie tym radny Jan Puchalik zgłosił potrzebę remontu mostka znajdującego się koło 

posesji Państwa Trusiów na skrzyżowaniu w kierunku do Państwa Jedziniaków i Państwa 

Szałajów. Przedstawił aktualny stan terenu. Proponował wykonać mały przepust bądź umieścić 

płyty ściekowe do odprowadzania cieków wodnych. 

Sołtys wsi Wola Niżna Jan Magierowski zgłosił potrzebę poinformowania Zakładu 

Energetycznego o konieczności wycięcia trzech sztuk świerka, które dotykają przewodów 

elektrycznych, rosnących przy posesji Andrzeja Farbańca. Następnie zapytał, czy w sali Domu 

Domu Ludowego w Woli Niżnej, gdzie obecnie znajduje się świetlica, w dalszym ciągu można 

ogrzewać pomieszczenie. 

Następnie głos zabrał sołtys wsi Daliowa Bolesław Magierowski. Oznajmił że ,,dość głośno 

huczy, że Caritas zakupił działkę w sąsiedniej gminie”. Następnie zapytał, czy kwestia ta była 

konsultowana z tutejszym samorządem, czy są to plotki? Powiedział, że z otrzymanych 

informacji dowiedział, się że  prawdopodobnie w Gminie Rymanów zakupiona została działka, 

na której Caritas ma budować dom. Zapytał, czy robi to na własną rękę, czy w porozumieniu  

z naszym samorządem? 

Członek Rady Sołeckiej Jaśliska Maciej Warchałowski zwrócił się z pytaniem, czy istnieje 

możliwość wykonania mostka przy pomniku z orłem. Zaznaczył, że rowy zostały pogłębione  
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i dla turystów chcących sfotografować się przy nim, przedostanie się koło pomnika jest 

utrudnieniem i niesie pewnego rodzaju niebezpieczeństwo podczas przeskakiwania przez rów. 

Pytał ponadto, czy istnieje możliwość wygospodarowania środków na wykonywanie czynności 

- nakręcania zegara na wierzy kościelnej. Dodał, że w czasie, kiedy teren obecnej Gminy 

Jaśliska należał do Dukli, symboliczne środki na ten cel zostawały  przeznaczane. Pytał też, czy 

istnieje możliwość wykarczowania drzew w tak zwanym ,,wąwozie” przy drodze prowadzącej 

w kierunku Jaślisk. 

Radny Bogusław Kuchta poruszył sprawę dotyczącą odcinka drogi i przepustu biegnącej 

 od  wyremontowanego mostu w kierunku na ,,biłasówkę”. Prosił o podjęcie działań mających 

na celu poprawę tego odcina drogi. 

 

Ad.6. Wydanie nowo wybranemu radnemu w wyborach uzupełniających w dniu  

15 marca zaświadczenia o wyborze 

 

 Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż realizując kolejny punkt porządku obrad 

poprosił Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Jaśliskach Bogusławę Gwiżdż o 

wręczenie zaświadczenia.  

Przewodnicząca Gminnej Komisji Bogusława Gwiżdż przekazała informację o odbytych dnia 

15 marca wyborach uzupełniających do Rady Gminy Jaśliska w okręgu nr 13. Informowała, że 

w dniu 3 lutego 2015 r. Gminna Komisja Wyborcza w wyborach uzupełniających do Rady 

Gminy Jaśliska, w okręgu wyborczym nr 13, obejmującym jeden mandat zarejestrowała trzy 

listy kandydatów, obejmujące po jednym kandydacie. Lista nr 1 KWW Przyjazna Gmina 

Jaśliska, którego kandydatką była Pani Halina Łątka. Lista nr 2 KWW Biłasówka, którego 

kandydatem był Pan Dariusz Piotr Biłas i lista nr 3, KWW Razem Możemy Więcej, którego 

kandydatem był Pan Krzysztof Józef Kostycz. Spośród trzech kandydatów ubiegających się 

 o mandat radnego w wyborach przeprowadzonych 15 marca największą liczbę głosów uzyskał 

Pan Krzysztof Józef Kostycz  - lista nr 3 i tym samym otrzymuje on mandat radnego. 

Następnie wręczyła Panu Krzysztofowi Józefowi Kostycz zaświadczenie stwierdzające wybór 

na Radnego Gminy Jaśliska w wyborach uzupełniających, w okręgu Nr 13 jednocześnie 

gratulując wyboru i życząc rzetelnej, uczciwej i owocnej pracy w radzie. 

 

Ad.7. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego 

 

 Ceremonię złożenia ślubowania przez nowo wybranego radnego poprowadził 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż. 

Poinformował, że zgodnie z art. 23a  ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie 

gminnym, nowo wybrany radny, w wyborach uzupełniających przed przystąpieniem  

do wykonywania mandatu radnego, składa ślubowanie, aby być pełnoprawnym radnym. 

Następnie poprosił wszystkich o powstanie. Wyjaśnił, że ślubowanie odbywa się w ten sposób, 

że po odczytaniu roty nowo wybrany radny wypowiada słowo ,,ślubuję” . Ślubowanie może 

być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Po odczytaniu przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż roty „ Wierny Konstytucji  

i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców” radny 
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Krzysztof Józef Kostycz wypowiedział słowa „ślubuję”, „Tak mi dopomóż Bóg”.  

Po złożeniu gratulacji i życzeń  nowo wybranemu radnemu Przewodniczący Rady Bogusław 

Gwiżdż stwierdził, że Krzysztof Józef Kostycz złożył ślubowanie i od tej pory obejmuje mandat 

radnego.  Następnie nowo wybranego radnego poprosił o podpisanie listy obecności radnych 

oraz oświadczył, że od tej pory skład rady wynosi 15 osób. 

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Bogusława Gwiżdż o godz. 1625 opuściła salę narad. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.8a 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż  przedstawił  projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Jaśliska w 2015 roku i poprosił o krótką informację dotyczącą 

projektu uchwały. 

Pracownik Urzędu Gminy  Ewa Kurasz wyjaśniła, że do dnia 15 stycznia 2012 r. gmina ma 

obowiązek corocznego podejmowania uchwały  o ochronie zwierząt bezdomnych. Przed 

podjęciem przez Radę Gminy takiej uchwały, należy uzyskać pozytywną opinię lekarza 

weterynarii. Poza tym w Programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi należy zawrzeć  

wszystkie wymogi określone w ustawie o ochronie zwierząt. Należy również podpisać umowę 

ze schroniskiem, lekarzem weterynarii i z całodobowym gospodarstwem rolnym oraz  

z wyłapywaczami. Ponadto gmina ma obowiązek uzyskać pozytywną opinię od jednostek 

organizacyjnych zajmujących się ochroną zwierząt, tj.: kół łowieckich. Niekoniecznie muszą 

to być koła łowieckie, mogą to być również  inne jednostki  i stowarzyszenia zajmujące się 

ochrona zwierząt. Zaznaczyła, że w roku bieżącym gmina uzyskała pozytywną opinię Lekarza 

Weterynarii  Koła łowieckiego Ryś i Gawra.  

Radny Leszek Madej pytał o koszty oddania psa do schroniska w Przemyślu. 

Pracownik Urzędu Gminy  Ewa Kurasz powiedziała, że za tygodniowy pobyt zdrowego psa, 

nie poddawanego leczeniu, koszt wynosi 1.000,00 zł. Natomiast za oddanie do schroniska   

starego psa, potrąconego przez samochód w miejscowości Daliowa, gmina potraktowana 

ulgowo musiała zapłacić 1.500,00 zł.  

Radny Jan Szymczakowski zwrócił się z pytaniem, czy została zawarta umowa  

z gospodarstwem rolnym. 

Ewa Kurasz w odpowiedzi poinformowała, że umowa została podpisana. Nie zawarcie takiej 

umowy skutkuje brakiem uzyskania opinii od lekarza weterynarii.  

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na terenie Gminy Jaśliska w 2015 roku. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 
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U C H W A Ł Y  Nr VI/27/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jaśliska w 2015 roku 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/27/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8b 

 Następnie Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Jaśliska. 

Sekretarz Piotr Urban celem uzupełnienia informacji, przekazanej na posiedzeniu Komisji 

Stałych do projektu uchwały powiedział, że art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a  ustawy o samorządzie 

gminnym mówi, że każdorazowo w przypadku zawarcia umowy dzierżawy  na okres dłuższy 

niż 3 lata, to Rada Gminy decyduje o wyrażeniu zgody na taką dzierżawę,  do czasu ustalenia 

ogólnych zasad dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż  3 lata. Gdyby zasady takie zostały 

uchwalone przez Radę, nie było by konieczności każdorazowego podejmowania tego rodzaju 

uchwał.  

Ponadto informował, że art. 37 ust. 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami mówi, że  Rada 

Gminy decyduje o bezprzetargowej formie zawarcia umowy w sytuacji, gdy wpłynie tylko 

jedna oferta.   

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma przedstawił 

pozytywną opinię  Komisji do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/28/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jaśliska 

 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/28/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8c 
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 Dalej, Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił projekt uchwały,  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Jaśliska. Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radny Wacław Futyma przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Środowiska do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/29/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jaśliska 

 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/29/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8d 

 Bogusław Gwiżdż Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały,  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Posada Jaśliska. Pytań nie było. 

Radny Wacław Futyma przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Środowiska do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/30/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Posada Jaśliska  

 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/30/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8e 

 Realizując porządek obrad, Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wola Niżna. Pytań nie było. 

Radny Wacław Futyma przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Środowiska do powyższego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/31/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres przekraczający 3 lat 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wola Niżna  

 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/31/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8f 

 W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Posada Jaśliska i poprosił o krótka informację na jego 

temat. 

Sekretarz Piotr Urban informował, że wniosek o sprzedaż  przedmiotowej nieruchomości 

złożyła Monika i Grzegorz Kondziołka a następnie przedstawił jej położenie. Zaznaczył, że 

zainteresowani chcą kupić działkę w celu powiększenia nabytej od Gminy Jaśliska w roku 

ubiegłym działki, z przeznaczeniem pod zabudowę. Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma  przedstawił 

pozytywną opinię do powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/32/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Posada Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 13 „za” przy 1 ,,wstrzymującym się” /głosowało  

14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/32/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8g 

 Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału 

Gminy Jaśliska na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 

Sekretarz Piotr Urban przedstawił uzasadnienie, które stanowi załącznik do projektu uchwały.  
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Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Obywatelskich Ryszard Chowaniec przedstawił pozytywną opinię Komisji do przedłożonego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/33/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie podziału Gminy Jaśliska na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów 

i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych  

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/33/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8h 

 Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały własnej. 

Skarbnik Agnieszka Kurdyła poinformowała, że uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki podjętą przez Radę Gminy w dniu 23 lutego 2015 r. należy uchylić, 

ponieważ pożyczka zaciągnięta w Banku Gospodarstwa Krajowego jest pożyczką 

krótkoterminową.  

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ttresa Mezglewska przedstawiła pozytywną 

opinię  do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/34/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie uchylenia uchwały własnej 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 13 „za” przy 1 ,,wstrzymującym się” /głosowało          

14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/34/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8i 

 Bogusław Gwiżdż Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały,  

w sprawie zmiany uchwały własnej nr V/24/15 Rady Gminy Jaśliska z dnia 23 lutego 2015 r. 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2015 rok. 

Skarbnik Agnieszka Kurdyła przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Wyjaśniła,  

że  odzwierciedleniem zaciągniętej pożyczki krótkoterminowej będą zmienione paragrafy.  
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W § 4 pkt.1,2 nie wykazano przychodów i rozchodów, ze względu na spłatę pożyczki, jeszcze 

w roku bieżącym. Poza tym wysokość zaciągniętej pożyczki zawarta  jest w § 5 projektu 

uchwały. Limit poprzednich zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek   

na pokrycie występującego w ciągu roku deficytu budżetowego wynosił 500.000,00 zł, 

natomiast obecnie jest zwiększony o kwotę 1.396.866,00 zł. Pożyczka zaciągnięta zostanie  

w  Banku Gospodarstwa Krajowego. Jednocześnie należy upoważnić Wójta do zaciągnięcia  

pożyczki występującej w ciągu roku, w kwocie 1.396.866,00 zł. Pytań nie było. 

Radna Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów  

do przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/35/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie zmiany uchwały własnej nr V/24/15 Rady Gminy Jaśliska z dnia 23 lutego 

2015 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2015 rok 

 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 13 „za” przy 1 ,,wstrzymującym się” /głosowało          

14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/35/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8j 

 W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2015 rok. 

Do omówienia projektu przystąpiła Skarbnik Gminy Agnieszka Kurdyła. 

Wyjaśniła, że zawarte w uchwale zmiany związane są z przyznaną promesą na zadanie 

związane z usuwaniem skutków klęsk żywiołowych, które podzielone jest na dwie części. 

Pierwsza część  dotyczy zadania - remontu mostu w Posadzie Jaśliskiej, druga natomiast 

dotyczy zadania - przebudowy drogi w miejscowości Jaśliska. Dofinansowanie pierwszej 

części   wynosi 160.000,00 zł, zaś dofinansowanie drugiej części wynosi 70.000,00 zł. W obu 

przypadkach kwota dofinansowania wynosi 80%.  

Następnie Skarbnik Agnieszka Kurdyła  omówiła szczegółowo proponowane zmiany  

w budżecie na 2015 r. zawarte w projekcie uchwały, a mianowicie plan dochodów i plan 

wydatków.  

Pytań nie było. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska zarządziła głosowanie nad 

ww. projektem uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie - 4 głosami ,,za” projekt uchwały 

dotyczący zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2015 rok. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 
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U C H W A Ł Y  Nr VI/36/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2015 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/36/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8k 

 Kolejnym projektem przedstawionym przez Przewodniczącego Rady Bogusława 

Gwiżdż, był projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Jaśliska na lata 2015-2018. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Agnieszka Kurdyła. Poinformowała, że zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej pojawiły się w związku ze zmianami zawartymi w poprzednich 

uchwałach oraz w związku ze zwiększeniem wydatków na budowę oczyszczalni ścieków  

o kwotę 10.000,00 zł, które to wydatki wykazane są w przedsięwzięciach. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną 

opinię  do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/37/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2015-2018 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/37/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8l 

 Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż przedstawił następny projekt uchwały,  

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Agnieszka Kurdyła. Powiedziała, że w Gminie Jaśliska 

fundusz sołecki wyodrębniany jest od ubiegłego roku i działa na innych zasadach w porównaniu  

do poprzedniej ustawy o funduszu sołeckim. Wyjaśniła, że zapis zawarty w §1 projektu 

uchwały dotyczy kolejnych lat budżetowych następujących po roku, w którym została podjęta. 

Zgodnie z poprzednio obowiązującą ustawą o funduszu sołeckim, Rada Gminy wyrażała zgodę 

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie następnego roku i dotyczyła jednego roku. 

W przypadku rezygnacji z wyodrębnienia funduszu  w budżecie, Rada Gminy ma obowiązek 

podjąć uchwałę w sprawie  nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 
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Ponadto dodała, że zadania sfinansowane z funduszu sołeckiego muszą być zgodne  

z ze strategią rozwoju gminy i zadaniami własnymi gminy. Pytań nie było. 

Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów  

do przedłożonego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/38/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała został oznaczona numerem VI/38/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8m 

 Zgodnie z porządkiem obrad, Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Gwiżdż 

przedstawił ostatni projekt uchwały, w sprawie wyboru Zastępców Przewodniczącego Rady 

Gminy Jaśliska. 

Zanim przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Zastępców  Przewodniczącego Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż poprosił o zgłaszanie radnych,  kandydatów  

do Komisji Skrutacyjnej jednocześnie informując, że  Komisja Skrutacyjna będzie się składała 

z trzech osób. 

Przewodniczący Rady Bogusłw Gwiżdż poinformował, że osoby wchodzące w skład Komisji 

Skrutacyjnej nie mogą kandydować na Zastępców Przewodniczącego Rady Gminy. 

Na członków Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujących kandydatów: 

- Radna Teresa Mezglewska zgłosiła radną Angelikę Uram, 

- Radny Leszek Madej zgłosił radną Teresę Mezglewską, 

- Radny Janusz Mazur  zgłosił radnego  Leszka Madeja. 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Proponowany skład Komisji Skrutacyjnej poddano pod głosowanie  i przyjęto jednomyślnie 

/głosowało 14 radnych/.  

Następnie Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się i wybrała spośród siebie 

Przewodniczącego. Została nim Teresa Mezglewska. 

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Zastępców Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

Radny Wacław Futyma zgłosił kandydaturę Piotra Smolenia, który wyraził zgodę  

na kandydowanie. 

Radna Teresa Mezglewska zgłosiła kandydaturę Jana Farbańca, który wyraził zgodę  

na kandydowanie. 

Radny Leszek Madej zgłosił kandydaturę Krzysztofa Kostycz, który nie wyraził zgody  

na kandydowanie.  
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Następnie radny Leszek Madej zgłosił kandydaturę Ryszarda Chowaniec, który również  

nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Nie było więcej zgłoszeń, wobec czego zamknięto listę kandydatów na Zastępców 

Przewodniczącego Rady Gminy Jaśliska i ogłoszono dziesięciominutową przerwę w celu 

przygotowania przez Komisję kart do głosowania.  

Po przerwie, na pytanie Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż, czy któryś  

z kandydatów chce zabrać głos, nastąpiła krótka prezentacja, ich wystąpienia. 

Radny Jan Farbaniec przedstawiając swoja kandydaturę informował, że chce być ,,figurą 

doradczą” dla Przewodniczącego Rady Gminy, uzasadniając, że ma już za sobą trzydziestoletni 

staż  pracy w samorządzie.  W swojej wypowiedzi zaznaczył, że niejedno prowadził zebranie  

i nie jedną sesję. Był Zastępcą Przewodniczącego Rady Gminy Dukla oraz przez jedną kadencję 

pełnił funkcję członka zarządu Gminy Dukla.  

Poza tym w swoim wystąpieniu powiedział, że wyraził zgodę na kandydowanie nie z racji 

otrzymywania z tego tytułu pieniędzy. W przypadku wyboru go na Zastępcę Przewodniczącego 

diety otrzymywane z tego tytułu proponował przekazywać miesięcznie,  

w kwocie 50,00 zł dla Stowarzyszenia Rozwoju Jaśliska i Okolic. 

Następnie głos zabrał kandydat Piotr Smoleń. 

Odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy, zaznaczył, że on również nie kandyduje dla 

pieniędzy. Mówił, że chciałby pomóc Prezydium Rady w sprawnym prowadzeniu sesji  

a ponadto pomóc w pracy Rady Gminy, uzasadniając, że bywają sezony urlopowe a także są 

sezony, gdzie jest więcej lub mniej pracy. Poinformował, że w poprzedniej kadencji był 

Zastępcą Przewodniczącego Rady Gminy, a także przez krótki okres pełnił funkcję 

Przewodniczącego Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż podziękował kandydatom za wystąpienia  

i przekazał głos Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Teresa Mezglewska wyjaśniła zasady głosowania   

i przystąpiono do głosowania tajnego.  

Kolejno wyczytywani z listy przez członka Komisji Angelikę Uram radni, podchodzili  

po kartę do głosowania i udawali się do miejsca zapewniającego tajność głosowania celem 

dokonania wyboru.  

Po zakończeniu głosowania, Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż ogłosił przerwę w celu 

dokonania  przeliczenia głosów przez  Komisję Skrutacyjną i sporządzenia protokołu.  

Po wznowieniu przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż obrad, Przewodniczący 

Komisji Skrutacyjnej Teresa Mezglewska odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej 

sporządzony na okoliczność przeprowadzenia  wyboru Zastępców Przewodniczącego Rady 

Gminy Jaśliska, w którym stwierdza, że Zastępcami Przewodniczącego Rady Gminy Jaśliska 

zostali wybrani Piotr Jan Smoleń i Jan Paweł Farbaniec.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść  i poddał pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr VI/39/15 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 23 marca 2015  r. 
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w sprawie wyboru Zastępców Przewodniczącego Rady Gminy Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem VI/39/15 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

 Radny Leszek Madej oświadczył, że w zarejestrowanym na 7 osób samochodzie - 

peugeot, którego jest właścicielem nie mieści pasażerów dojeżdżających do miejscowości 

Dukla. Mówił, że jego żona dowozi mieszkańców w takie dni jak: we wtorki ludzi chcących 

udać się do Dukli w celu wykonania badań lekarskich oraz w czwartki osoby chcące pojechać 

na targ. Zgłosił potrzebę załatwienia busa uzasadniając, że ludzie domagają się by takie 

połączenie było zorganizowane.   

W punkcie tym radna Teresa Mezglewska złożyła podziękowanie sołtysowi Janowi 

Farbańcowi za usprawnienie przechodzenia  przez rzekę poprzez wykonanie kładki.  

Radny Ryszard Chowaniec w sprawie telewizji naziemnej  poinformował, że wysłane zostało 

podanie do firmy Emitel. Informował również, o odbytej rozmowie z Dyrektorem Technicznym 

Departamentu Regulacji  na temat  możliwości wysłania pism do innych instytucji.  

W związku z brakiem oświadczeń, głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Bogusław 

Gwiżdż.  

Powiedział, że zgłosił się do niego jak również do Wójta Adama Dańczaka Pan Jan Łątka, który 

zgłosił  problem dotyczący wybudowanego chodnika oraz problem zwrotu kosztów za remonty.   

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zaproponował, aby Komisja Rozwoju 

Gospodarczego i Środowiska zajęła się przedmiotową sprawą i dokonała analizy dokumentów. 

Radny Piotr Smoleń stwierdził, że Pan Jan Łątka powinien zwrócić się do Urzędu Gminy lub 

do Rady Gminy z pismem, w którym zawrze ,,wszelkie bolączki, czego dotyczą jego 

roszczenia” i wtedy Komisja będzie mogła określone sprawy rozpatrzeć.  

Radni przychylili się do powyższego stwierdzenia.  

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zwrócił się z prośbą  

do Wójta Adama Dańczaka o powiadomienie Pana Jana Łątkę, aby skierował pismo, w którym 

przedstawi konkretnie ,,o co jemu tak naprawdę chodzi”. 

Następnie wywiązała się krótka dyskusja na temat zakupionych przez Pana Jana Łatkę domków 

drewnianych znajdujących się koło budynku Urzędu Gminy w miejscowości Jaśliska. 

 

Ad.10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

         Odpowiedzi na zapytania i wnioski udzielił Wójt Gminy Adam Dańczak. 

Na wstępie, nawiązując do tematu poruszonego w powyższym punkcie, dotyczącego spraw 

związanych z Panem Janem Łatką informował, że do Urzędu Gminy wpłynęło pismo od Pana 

Jana informujące o rozebraniu chodnika wybudowanego przed jego sklepem  w przypadku 

braku podjęcia przez gminę działań związanych z wykonaniem tej czynności. Dalej 

poinformował, że na pismo udzielona została odpowiedź, w której została przekazana 

informacja dotycząca przedmiotowego chodnika, którą to informacje przedstawił uczestnikom 

obecnym na posiedzeniu sesji. Powiedział, że na odbytym w dniu dzisiejszym spotkaniu  
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z Panem Janem Łatką, zadeklarował, że podejmie starania, aby skontaktować się  

z zarządem dróg i umówić się na spotkanie, na którym Pan Jan Łatka przedstawi swoje 

argumenty, gmina natomiast poweźmie informację o możliwości zmian w projekcie. 

W tym miejscu Wójt Adam Dańczak również przychylił się do wypowiedzi radnego Piotra 

Smolenia. Jego zdaniem jest to dobre rozwiązanie. Mówił, że  Pan Łatka niech powie, o co mu 

chodzi, czego oczekuje w zamian za środki finansowe, które przekazał na dokumentację 

techniczną kanalizacji i wkład finansowy w remont, w adaptację Domu Ludowego w Woli 

Niżnej w tej części, którą użytkuje. Komisja zapozna się z dokumentacją dotyczącą wynajmu 

pomieszczeń i odpowiednio odniesie się do oczekiwań Pana Łątki. 

Dalej Wójt Adam Dańczak zanim odpowiedział na pytania, poinformował, że gmina otrzyma 

środki w wysokości 30.000,00 zł na dokończenie prac przy cmentarzu żołnierskim. Następnie 

złożył gratulacje radnemu Jarosławowi Farbaniec za zwycięstwo w programie ,,Jeden  

z dziesięciu”. 

Następnie Wójt przystąpił do udzielania odpowiedzi na zadane pytania.  

Na pytanie radnego Piotra Smoleń odpowiedział, że jeżeli zostanie podjęte działanie w celu 

wyliczenia ilości godzin przepracowanych i  rekompensaty dla osób pracujących przy  

remoncie Domu Ludowego w Woli Niżnej, to pojawią się osoby, które pracowały przy 

remoncie Domu Ludowego w Jaśliskich, a potem ci, którzy pracowali przy remoncie Domu 

Ludowego w Posadzie Jaśliskiej. Stwierdził, ,,że będzie to niekończąca się historia, a nie 

jesteśmy w stanie tego wyważyć, czy zmierzyć, żeby usatysfakcjonować wszystkich, którzy 

tam pracowali”. Mówił, że jeżeli Rada odniesie się do sprawy pozytywnie, trzeba będzie 

zmierzyć się z tym i przeprowadzić kalkulacje, czy do jednorazowego nieodpłatnego 

udostępniania sali, czy zmniejszenia odpłatności za wynajem sali w zależności  

od przepracowanych godzin - proporcjonalnie. Podkreślił, że zadanie nie będzie łatwe.  

W jego odczuciu takie stawianie sprawy kłóci się z ideą czynu społecznego, czy aktywności 

społecznej.   

Zabierając głos radny Piotr Smoleń oznajmił, że jeżeli będą bagatelizowane takie sprawy 

 jak pomoc, zaangażowanie społeczeństwa w prace na rzecz poprawy warunków,  

to w niedługim czasie okaże się, ,,że  nikt palcem nie kiwnie i nie posłucha”. 

Następnie Radny Jan Farbaniec przedstawił kwestię dotyczącą wynajmu sali Domu Ludowego 

w Jaśliskach, przede wszystkim ulg przy odpłatności za wynajem w związku  

z wykonywaniem prac na rzecz społeczeństwa. 

W powyższej kwestii Wójt Adam Dańczak powiedział, że zajmie się zagadnieniem i postara 

się opracować  jakąś formę rekompensaty.  

W kwestii zawieszenia kursów przez PKS Wójt Adam Dańczak odpowiedział, że gmina 

nie otrzymała informacji na temat ich zawieszenia. W przypadku otrzymania takiej informacji 

przekazana zostanie ona radnym oraz zostanie umieszczona na stronie internetowej Urzędu 

Gminy.   

Na pytanie zadane przez Jarosława Farbańca dotyczące przekazania wozu strażackiego  

na rzecz OSP Wójt Adam Dańczak odpowiedział, że w dalszym ciągu prowadzone  

są rozmowy i czynione są starania w tym kierunku. Mówił, że w dniu dzisiejszym w Urzędzie 

Gminy odbyło się spotkanie z Panem Krzysztofem Korzec Komendantem Miejskiej 

Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie, na którym Pan Korzec przekazał garść informacji 

związanych ze sposobem ubiegania się o taki pojazd.  
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Odnośnie pytania dotyczącego usunięcia w jaśliskim rynku krzewów i żywopłotu, Wójt  

Adam Dańczak poinformował, że jest pomysł, aby złożyć wniosek na rewitalizację rynku  

w miejscowości  Jaśliska. Powiedział, że jeżeli uda się skompletować stosowne dokumenty, 

zawrzeć stosowne porozumienia, wniosek zostanie  złożony do Brukseli. Całość inwestycji 

opiewa na kwotę 5 mln euro. Wyraził nadzieję, że prowadząc prace w rynku, będzie okazja, 

żeby zrobić stosowne uporządkowanie terenu związane i z głogiem i żywopłotem. 

W kwestii zaśmiecania Jaślisk powiedział, ze jedynym sposobem na utrzymanie czystości jest 

zwracanie uwagi.  

W odpowiedzi na pytanie zadane przez radnego Janusza Mazura w sprawie konsultacji 

społecznych, Wójt Adam Dańczak wyjaśnił, że informacja w sprawie przeprowadzonych 

konsultacji zostanie radnym przekazana. Wyraził nadzieję, że za ich pośrednictwem informacja 

ta zostanie przekazana mieszkańcom, jeżeli sprawa dojdzie do szczęśliwego finału, już 

konkretnie jakie będą z  tego korzyści i jakie koszty. W przypadku nie skompletowania 

wszystkich dokumentów - nie otrzymania  dokumentów z Gminy Komańcza, złożony zostanie 

wniosek do Wojewody Podkarpackiego. Wtedy dowiemy się, jakich dokumentów brak i jaki 

będzie stosunek samej Pani Wojewody do woli przyłączenia Moszczańca do Gminy Jaśliska.  

Na kolejne pytanie zadane przez radnego Janusza Mazur powiedział, że wraz z Sekretarzem 

Gminy i Skarbnikiem Gminy w tym roku postarają się opracować szkic pod względem 

finansowym, aby w przyszłorocznym budżecie uwzględnić koszty, które wiązać się będą   

z funkcjonowaniem Ośrodka Kultury. Stwierdził, że zostanie opracowana ankieta, która 

zostanie skierowana do rodziców dzieci uczęszczających do szkoły, na podstawie której będzie 

można określić, jakiego rodzaju zajęcia ich zdaniem należałoby zorganizować. 

W odpowiedzi na pytanie zadane przez radnego Ryszarda Chowańca poinformował,  

że obecnie gmina dysponuje ciągniczkiem, który posiada na swoim wyposażeniu kosiarkę. 

Stwierdził, że nie będzie kłopotu z koszeniem trawy większych powierzchni: płyty boiska jak 

też placu przy szkole. Miejsca trudno dostępne można będzie wykaszać kosiarką, która jest na 

stanie  Klubu lub na stanie Szkoły. 

Sołtysowi Janowi Magierowskiemu w sprawie wycinki drzew Wójt Adam Dańczak 

odpowiedział, że poinformuje Posterunek energetyczny w Dukli o przedstawionym przez niego 

fakcie, ponieważ jak dodał, jest to ich zadanie. 

W sprawie ogrzewania sali w budynku Domu Ludowego w Woli Niżnej odpowiedział,  

że  jeżeli są tworzone są świetlice, uruchomione zajęcia to rzeczą naturalną jest, ażeby nie 

przebywać w takim pomieszczeniu, w którym  jest zimno. Osoba prowadząca świetlicę  sama 

musi regulować  temperaturę w zależności od prowadzonych zajęć. Zaznaczył,  

że funkcjonowanie świetlicy wiąże się z kosztami. W jego odczuciu nie ma przeszkód  

w ogrzewaniu sali ,, tylko trzeba to zrobić ze zdrowym rozsądkiem” - powiedział Wójt. 

Sołtysowi Bolesławowi Magierowskiemu odpowiedział, że Caritas jeszcze działki nie kupił.  

W piątek Rada Gminy Rymanów podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży działki  

z przeznaczeniem pod budowę, dla osieroconych dzieci z Daliowej. Powiedział, że nie ma 

wiedzy, kto zabiega o jej sprzedaż zaznaczając przy tym, że z Gminą Jaśliska   

nie było porozumienia. 

Jeśli chodzi o mostek przy pomniku z orłem Wójt Adam Dańczak poinformował, że rów 

znajduje się w pasie drogi powiatowej. Oświadczył, że skontaktuje się z Zarządcą Dróg 

Powiatowych  w celu  poinformowania o potrzebie wykonania przejścia przez rów przydrożny 
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i możliwości wyasygnowania środków na jego wykonanie. Mówił ponadto  

o możliwości wykonania tego zadania przez Gminę. Po zasięgnięciu informacji  

w przedmiotowej sprawie  Wójt deklarował powiadomić osobę zainteresowaną sprawą.  

W sprawie nakręcania zegara na wierzy kościelnej odpowiedział, że wykonywanie tej 

czynności leży w gestii proboszcza. Stwierdził, że najprostszym rozwiązaniem byłoby 

opracowanie mechanizmu, który będzie nakręcał zegar elektrycznie. Jest to możliwe  

do wykonania. Mówił tu o przekładni ślimakowej. 

Natomiast w sprawie wycinki drzew na ,,Pańkówce” powiedział, że gmina może zrobić  

ich wycinkę w okresie od 15 października do końca lutego. 

Na pytanie zadane przez radnego Bogusława Kuchtę odpowiedział, że przejazd ten jest 

problemem. Poinformował, że na prośbę mieszkańców w okresie zimowym koło Państwa 

Farbańców zostały położone kręgi w celu ograniczenia spływu z pól  wód opadowych na nowo 

wykonaną drogę i most. W chwili obecnej sytuacja jest nieciekawa i nie ma możliwości 

przejazdu przez ten przepust. Powiedział, że ma na uwadze, by to zabezpieczyć i a w 

przyszłości odcinek drogi od mostu na,,biłasówce”  do nowo wyremontowanego mostu 

znajdującego się koło Państwa Farbańców wyremontować.  

 

Ad. 11. Zamknięcie sesji  

   

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął VI sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1759.  

 

   

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                                             Bogusław Gwiżdż                                                                                   

 


